

بسم الله الرحمن الرحيم



Ministry of Trade

Foreign Economic Relation

وزارة التجارة

دائرة العلاقات الاقتصادية الخارجية

The Commercial Attaché Office of the Embassy of the Republic of Iraq in Kuala Lumpur presents its compliments and we would like to inform you that our new rules is **START FROM 18/8/2015** for all the people who hold the commercial documents and they want to legalized it from our office, They should have an official authorized letter from the same company which is want to legalized or they should be an official employees in the company like the owner of it or the CEO and it should be legalized by the ministry of foreign affairs (WISMA PUTRA)

تهدىكم سفارة جمهورية العراق / الملحقية التجارية / كوالالمبور - ماليزيا اطيب التحيات ونود ابلاغكم بأن تعليماتنا الجديدة وابتداء من تاريخ 2015/8/18 الى جميع حاملين الوثائق التجارية والذي يرومون التصديق عليها يجب عليهم ان يكونوا مخولين من قبل الشركات الطالبه للتصديق تخويل رسمي او ان يكونوا اصحاب صفة رسمية في الشركة كأن يكون المالك أو المدير المفوض للشركة ويجب ان تكون مصدقة من قبل وزارة الخارجية الماليزية .